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U zápisu do prvních tříd se školáci převlékli za pohádkové 
bytosti. Budoucím prvákům se škola zalíbila. 

Vše o škole od str. 13 - 16

Žít se dá aktivně v každém věku.

Na startu 3. ročníku Hulmenské desítky. 
Více na str. 21 - 22

Dětské oddělení knihovny je pro čtenáře druhým 
domovem. Str. 18 - 20

< Autor M. Charvát: Jsem hulínská kašna. Jsem šťastná, 
že jsem na náměstí uprostřed Hulína. V létě u mě sedají 
maminky s kočárky. Já jim poskytuji příjemný osvěžující 
vzduch a jsem ráda, že mi malé děti neubližují. Jsem ráda, 
že se o mne a mé okolí dobře stará Kombyt Servis Hulín. 
Více o tvorbě hulínských školáků na str. 14 - 15
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EDITORIAL
Tak nám zvolili prezidenta, dal by se parafrázovat slavný úvod z Osudů 

dobrého vojáka Švejka na události minulých dnů. Zřejmě mezi námi není 
nikdo, kdo by nesledoval alespoň koutkem oka volbu hlavy státu a veškerou tu, 
slušně řečeno, nedůstojnou habaďuru, při které si naši politici trhli pořádnou 
ostudu a pěkně se nám předvedli, jen co je pravda. Inu, co jsme si zvolili, to 
máme, pozdě naříkat.

Nebojte se, nemám na první stránce Hulíňanu touhu kritizovat činnost 
vrcholových politiků. Chtěl bych se spíše zamyslet nad paralelou, která v po-
době volby čeká naše město v následujícím období, a která mě napadla jen 
čirou náhodou a moc s volbou prezidentskou nesouvisí. Ale zkusme to:

Město Hulín čeká volba úpravy náměstí, o které se už pěknou dobu povídá „v kuloárech“. Stejně jako o té prezi-
dentské, o které se mluvilo i několik let dopředu. A stejně jako volba prezidenta bude mít i volba vzhledu hulínského 
náměstí vliv na tvář našeho města v dalších letech, ba co víc, přímo v desetiletích. 

Stejně jako prezidentská volba je i hulínské náměstí poznamenáno mementem komunismu. Betonový piedestal 
alias „leninovy nohy“, jak se dominantě náměstí říká, hyzdí prostředí našeho města už léta. Kéž by zmizela památka 
na doby minulé jak z našeho náměstí, tak z naší politické scény.

Stejně jako volba prezidenta je tu možnost, že jako občané necháme všechno na těch, které jsme si ve volbách 
zvolili, a můžeme propadnout pocitu, že stejně nic nezměníme. Každý z nás určitě nějaký názor má, každý si myslí, 
kde by měly lavičky být, kolik by jich bylo třeba, zda mít na náměstí prostor pro pódium nebo spíše více zelené plochy, 
jestli vytvořit nová parkovací místa nebo je spíše omezit, zda umístit na náměstí alespoň jednu z nádherných soch, 
která tam kdysi bývala nebo nechat náměstí bez významnější dominanty, zda jej ladit moderně nebo nechat bez 
úprav. Každého z nás, když po našem náměstí kráčíme, určitě podobné myšlenky napadají.

Možností je nespočet, ale už dnes je jasné, že o všech bude možnost diskutovat. A co je nejdůležitější, každý 
z nás bude mít možnost vyjádřit se k tomu, jak by naše náměstí mělo vypadat. Radnice v současné době připravuje 
postup, podle kterého by měl návrh postupovat a jak dát možnost občanům, aby náměstí bylo opravdu podle našich 
společných představ. Nezahoďme šanci, která na nás v budoucnu čeká, a ovlivněme to, co ovlivnit můžeme. Na rozdíl 
od volby prezidenta není toto rozhodování vůbec vzdáleno, využijme této šance. Ať pak nemůže nikdo z nás říci: To je 
ale hrozné, jak jste to náměstí mohli takhle zřídit! Všichni budeme mít možnost poradního hlasu. 

Přeji tedy všem, kterým není tvář města lhostejná, aby vždy dokázali najít rozumný kompromis ke spokojenosti 
všech, a to se netýká jen našeho náměstíčka. A teď, stejně jako předseda Poslanecké sněmovny, předkládám návrh 
hlasovat o přestávce!

Libor Pecháček
zastupitel
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Další služba, která zjednoduší občanům život:
Czech POINT v Hulíně 

K 1. 1. 2008 mají všechny 
městské úřady, u kterých 
jsou zřízeny matriky, tedy 
i Městský úřad Hulín, po-

vinnost vydávat ověřené výstupy z informačních sys-
témů veřejné správy. Czech POINT je zkratka pro Český 
Podací a Ověřovací Informační a Národní Terminál. Jedná 
se o webovou službu, která umožňuje pověřeným obcím 
přistupovat do centrální databáze Czech POINT. Zde je 
možné získat ověřené výstupy z veřejných informačních 
systémů veřejné správy, a to z:

Katastru nemovitostí – výpis listu vlastnictví 
Obchodního rejstříku
Živnostenského rejstříku
Rejstříku trestů.

Městský úřad Hulín poskytuje ověřené výstupy jak 
fyzickým, tak právnickým osobám na podatelně úřadu. 
Vedle toho lze o výpis listu vlastnictví kromě podatelny žádat 
i na stavebním úřadě. V prosinci byl započat zkušební provoz, 
který plynule k 1. 1. 2008 přešel na provoz oficiální. Do konce 
první únorové dekády bylo vydáno 42 výpisů z Rejstříku tres-
tů, 11 z Katastru nemovitostí a 4 z Obchodního rejstříku. 

Městský úřad Hulín zavedl zmíněnou službu bez 
navýšení pracovníků a mzdových prostředků. 

Šíře přístupu k informacím není vázána na totožnost 
žadatele a ani vydaný výpis není nijak vázán na osobu, 
které byl poskytnut. Výjimkou je výpis z Rejstříku trestů, 
který lze vydat jen osobě, které se týká.

Správní poplatek, který se za poskytnutou službu 
vybírá, činí 100,- Kč za první stranu a za každou další 
započatou stranu 50,- Kč. Výpis z Restříku trestů je zpo-
platněn částkou 50,- Kč. Z praktických důvodů byl vytvořen 
jednoduchý interní tiskopis, který žadatelé vypisují v tom 
rozsahu, v jakém to vyžadují jednotlivé rejstříky. Jejich 
smyslem je podchytit žádost písemně a předejít tak nedo-
rozumění mezi úřednicí a žadatelem. Tiskopis je vyplňován 
žadatelem přímo na podatelně úřadu. 

Jaké jsou povinnosti žadatele?
Žadatel o výpis z Katastru nemovitostí musí znát jednu 
z těchto verzí:

katastrální území a list vlastnictví
katastrální území, kmenové číslo
katastrální území, část obce, typ budovy, 

 číslo popisné, číslo evidenční
katastrální území, část obce, typ budovy, 

 číslo popisné, číslo evidenční, číslo jednotky.

Žadatel o výpis z Obchodního rejstříku musí uvést:
IČ – identifikační číslo
rozhodnout se pro výpis pouze platných nebo úplný výpis

Žadatel o výpis z Živnostenského rejstříku musí znát:
IČ – identifikační číslo

Žadatel o výpis z Rejstříku trestů se musí prokázat ně-
kterým z těchto průkazů totožnosti:

občanským průkazem
cestovním pasem centrálně vydávaným (fialový)
cestovním pasem vydaným okresním úřadem (zelený)
cestovním dokladem – cizinci.

Žadatel o výpis z Rejstříku trestů musí pravdivě uvést:
občan české národnosti – jméno, rodné a nynější 

 příjmení, rodné číslo, pohlaví, okres a obec narození
cizinec – jméno, rodné a nynější příjmení, stát.

Kdy není pracovník Czech POINT schopen ověřený 
výpis vydat ?

dojde-li k výpadku databáze Czech POINT
nesplňuje-li žadatel některou z povinností
není-li žadatel ochoten uhradit správní poplatek.

Zavedení projektu Czech POINT na pověřené obecní 
úřady vyjadřuje další přiblížení veřejné správy občanům. 
Zdejší úřad jej zavedl bez potíží, občané mohou bez obavy 
přicházet a ověřené výstupy žádat. 
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Bývalá kotelna je na prodej

Užitečné rady o daních

Město Hulín nabízí k prodeji objekt čp. 1326 s po-
zemky parc. č. 2706/6 o výměře 185 m2 a parc. č. 2706/89 
o výměře 40 m2, vše v k. ú. Hulín (bývalá kotelna na síd-
lišti Družba II).

Nabídky s nabídkovou cenou posílejte na adresu 
Městský úřad v Hulíně, odbor ISM, nám. Míru 162, 768 24 
Hulín nejpozději do 19. 3. 2008 včetně.

Prodej bude realizován za nejvyšší nabídnutou 
cenu. Vyvolávací cena činí 300.000,- Kč

Termíny prohlídek 5. 3. a 12. 3. 2008 na místě 
samém v 16.00 hod.

Bližší informace na tel. 573 502 721 nebo na 
www.hulin.cz (úřední deska - KL č. 38/07).

Stejně jako v loňském roce budou i letos ve dnech 
10. a 19. března od 10.00 do 16.00 hodin v Kulturním 
klubu Hulín k dispozici pracovníci Finančního úřadu 

Kroměříž. Zájemcům poskytnou informace o tom, jak 
vyplňovat a přijímat daňová přiznání k dani z příjmu. 
Podrobnější informace budou během týdne.

Pískovcový kříž Záhlinice

Město Hulín letos požádalo o dotaci z Fondu 
kultury Zlínského kraje pro rok 2008 na tři histo-
ricky cenné památky. První z nich je pískovcový 
kříž umístěný na hřbitově v místní části Hulína 
v Záhlinicích, dalším je pískovcový kříž v místní čás-
ti Chrášťany a třetí žádost o dotaci tvoří památník 
padlým v 1. světové válce v Chrášťanech. 

Představujeme našim čtenářům zmíněné památky 
navzdory tomu, že o jejich dalším osudu prozatím není 
rozhodnuto.

„Pískovcový kříž“ na záhlinickém hřbitově po-
chází z roku 1813. Autorem díla, které nepatří ke kul-
turním památkám zapsaných do Ústředního seznamu 
kulturních památek ČR (dále jen ÚSKP ČR), je A. Beck. 
Kříž je dominantou hřbitova v Záhlinicích a často se ob-
jevuje na fotografiích pořízených při různých událostech 
s tímto místem spjatých. Je zjevné, že došlo u tohoto 

Hulín zažádal o krajskou dotaci na opravu památek 
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objektu k několika pokusům o zlepšení jeho stavu, které 
ovšem navzdory dobré vůli nebyly zvoleny dost citlivě. 
Je mechanicky poškozen zvláště na hranách a v jedné 
části kříže byl dokonce použit fermežový nebo olejový 
nátěr. Přiložená dokumentace restaurátora naznačuje, 
že rozpočet na jeho opravu nebude malý – přibližně 
80 tisíc korun. 

„Pískovcový kříž“ v Chrášťanech patří rovněž 
k nezapsaným kulturním památkám do ÚSKP ČR. Nachází 
se na veřejném prostranství u jednoho z rodinných domů 
Chrášťan přímo u místní komunikace. Restaurátor, jehož 
posudek je nevyhnutelnou součástí žádosti o dotaci, 
shledal tento objekt jako narušený, zasažený nálety řas 
a mechů. Kromě jiných negativních povětrnostních vlivů, 
jako je například koroze, je na podstavci kříže patrná 
vertikální prasklina. Předpokládá se, že restaurování 
tohoto kříže si vyžádá téměř 46 tisíc korun.

„Památník padlým v 1. světové válce“ 
v Chrášťanech leží v blízkosti místního hřbito-
va. Vybudován byl jako vzpomínka na padlé rodáky 
z Chrášťan a připomínka jejich působení v první světové 
válce. Sokl památníku je z pískovce a na něm je nasa-
zena část z leštěné žuly. Centrální část památníků je 
zdobena sochařským portrétem T. G. Masaryka a pod ní 
je posazena deska s nápisem: „Památník tento postavili 
občané Chrášťan z vděčnosti svým padlým a zemřelým 
rodákům“. Po stranách je uvedeno celkem osm jmen 
padlých vojáků s letopočty. Jak uvádí ve svém posudku 
akademický sochař Mgr. A. Josef Petr, který vypracoval 
i cenovou nabídku na opravu památníku, vrcholový znak 
je snad původně císařský orel či malý republikový státní 
znak ČSR, který je dnes destruktivně přetesán a nejsou 
zde žádné znaky tvarosloví. Cena rekonstrukce, která si 
vyžaduje i obnovu písma ryzím zlatem, je odhadnuta 
na přibližně 40 tisíc korun.

O dalším osudu těchto památek i o tom, zda jim 
Zlínský kraj přidělí požadovanou dotaci, budeme samo-
zřejmě čtenáře Hulíňanu průběžně informovat. 
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Odsouzeni?

Byl pátek těsně před vánočními svátky, když se 
na odboru životního prostředí v Hulíně rozdrnčel telefon. 
Zavolal řidič firmy Gusto a s trochou dojetí líčil podiv-
nou situaci. Když projížděl od bývalého státního statku 
v Hulíně směrem k Břestu, spatřil u cesty tři opuštěná 
štěňata, kterých se nejspíš někdo zbavil, ale on – ač 
by jim sám v té chvíli rád pomohl – si nemohl dovolit 
do dodávky přepravující potraviny tyto malé živé tvory 
naložit. Pracovnice odboru Šárka Dostálová a Daniela 
Bednaříková nemeškaly a hned na popsané místo jely. 
Pohled, který se jim naskytl, byl smutný. U starého fro-
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se, že v příštím Parlamentu je už nechci. Sama ovšem 
nezmůžu nic stejně jako ta osamělá štěňata. Už je to tak. 
Někdo jiný rozhoduje za nás a stačí, když je o málo silnější 
než my. A ještě jedna analogie mě v této souvislosti na-
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z útulku, přehlušil ty druhé a vytvořil iluzi hlasitého 
řádění všech. Jako v Španělském sálu…

Kde jsou ty doby, kdy jsme provolávali, že „Pravda 
a láska zvítězí“? Ztráta paměti nás neomlouvá. Žel a chvá-
labohu si nemohu odpustit ještě jedno rčení: „Psí hlas 
do nebe nevolá“…

Alžběta Škarpichová    
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Žít se dá aktivně v každém věku

Rekonstrukce školy na obzoru

Višňovce změní svou podobu

Počátkem února se sešli v Kulturním klubu Hulín čle-
nové Oblastního sdružení zdravotně postižených a Klubu 
SPCCH. Do posledního místa naplněný sál si pozorně 
vyslechl zprávy o činnosti a hospodaření sdružení a jeho 
předsedkyně Pavlína Poláková pak požádala o slovo přizva-
né hosty. Jedním z nich byl i starosta Hulína Mgr. Roman 
Hoza, který ocenil aktivity členů sdružení, kteří dnes 
a denně dokazují, že žít se dá aktivně v každém věku bez 
ohledu na různá zdravotní omezení. Starosta také infor-
moval shromážděné publikum o nejdůležitějších úkolech 
města. Upozornil zejména na zdařilou realizaci projektu 
vytvoření bezbariérového přístupu na trase od nám. Míru 

po Holešovskou ulici, jehož druhá etapa bude pokračovat 
až po nádraží Českých drah. Poukázal také na zajištění vyšší 
bezpečnosti chodců na přechodech, které jsou už zabez-
pečené osvětlením. Nakonec se starosta Hulína R. Hoza 
zavázal, že „Přehlídku známých komiků“, což je pořad ba-
viče a imitátora Lojzíka Matouška, který bude v Kulturním 
klubu 4. března v 16 hodin, zaplatí město Hulín, což bude 
příspěvkem města k blížícímu se Mezinárodnímu dni žen. 
O dalších pořadech, které Kulturní klub připravuje zejména 
pro starší spoluobčany, informovala přítomné vedoucí 
klubu Marie Martinů.

(aš)

Jak jsme se dozvěděli od vedoucího investičně-
správního odboru MěÚ v Hulíně Zdeňka Váni, 2. etapa 
rekonstrukce hulínské základní školy je na obzoru.  „V sou-
časnosti probíhá výběrové řízení na dodavatele výměny 
oken, parapetů a žaluzií, což reprezentuje částka 5 a půl 

Přípravy na podání žádosti u Ministerstva pro místní 
rozvoj ČR na revitalizaci sídlištního celku Višňovce vrcholí. 
Jen úprava venkovních prostor – komunikace, úprava ze-
leně a dětských hřišť – podle Zdeňka Váni vyjde na slušné 
peníze a není tajemstvím, že s podobným projektem 
město počítá u všech sídlišť. Pokud nedojde k žádným 
mimořádným překážkám, mohli bychom se už brzy 
dočkat výrazného zlepšení.

Odbor životního prostředí už oslovil občany Višňovců 
s žádostí, aby na anketních lístcích sami navrhli, co by si 
přáli v místě, kde bydlí, vylepšit, co jim chybí a podobně. 
Anonymní anketní lístky se začínají vyhodnocovat a dob-
ré náměty budou samozřejmě zařazeny do projektu. 

miliónu korun,“ řekl a prozradil, že se do něj přihlásilo  
5 firem. „Podali jsme žádost o dotační titul týkající se další 
etapy, do níž spadají školní pavilony. Tady už hodnota díla 
dosáhne zhruba 10 mil. korun. Naše žádost je již řádně 
zaevidovaná na Státním fondu životního prostředí.“

Hulínské pašie
Hulínské pašie – to je název diva-
delního představení, které může-
te shlédnout 9. března v 16 hodin 
v kostele sv. Václava v Hulíně. 
Jste srdečně zváni!
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Bezbariérově 

Možnost promluvit

Velké louže pomalu mizí

Část trasy z centra Hulína k železničnímu nádraží je 
už opatřena bezbariérovým přístupem a v realizaci tohoto 
záměru hodlá město pokračovat. „Budeme požadovat 
další dotace od Státního fondu dopravní infrastruktury, 
abychom mohli pokračovat v budování bezbariérových 

chodníků od náměstí Míru až po nádraží ČD. Dnes už 
lze říci, že hodláme uplatňovat své nároky na podporu 
cykloturistiky,“ řekl Zdeněk Váňa a upřesnil, že jde o trasu 
od Základní školy v Hulíně s napojením na cyklotrasu 
Hulín – Pravčice.

Staré zažloutlé fotografie, které se do dnešních 
dní zachovaly i díky sběratelské vášni některých lidí, 
dokumentují, že náměstí Míru bylo i v minulosti oprav-
dovým, živým centrem Hulína. Dnes už málokdo ví, že 
v prostoru dnešní lékárny kdysi stála radnice, která 
vyhořela a zapříčinila i to, že se nezachovaly významné 
dokumenty o existenci Hulína dob dávno minulých. 
Možnost promluvit o tom, jak by mělo toto náměstí 
v budoucnu vypadat, dostanou i občané. „Myšlenka 
komplexní úpravy náměstí Míru je zatím v plenkách, 
nicméně projekt by měl vycházet z návrhů široké laic-
ké i odborné veřejnosti,“ řekl Zdeněk Váňa a prozra-
dil, že už letos by se tento záměr měl rozpracovat.

Nejsou daleko za námi doby, co jsme některými 
ulicemi v Hulíně v době dešťů sotva prošli. Naše ulice 
se začínají pomalu měnit a procházky městem jsou den 
ode dne příjemnější. Když jsme se Zdeňka Váni, vedou-
cího investičně-správního odboru, zeptali na nejnovější 
záměry, ujistil nás, že je na pořadu dne zahájení druhé 
etapy rekonstrukce ulice Boženy Němcové, do níž spadá 
úprava vjezdů k jednotlivým nemovitostem, a pokračo-
vat se bude také s rekonstrukcí Čechovy ulice. „Zkrátka 

nepřijdou ani obyvatelé místní části Hulína Záhlinic. 
Právě se zpracovává projekt na úpravu komunikace Nové 
ulice a v plánu je i oprava části komunikace U chalúpek. 
V nejbližší době se bude osvětlovat přechod pro chodce 
na inkriminované křižovatce,“ řekl Z. Váňa. Na otázku, 
zda se letos dostane i na místní část Chrášťany, Hulíňanu 
řekl: „V Chrášťanech je před dokončením projekt na vo-
dovodní přivaděč, který bude realizován v jistém před-
stihu před zahájením výstavby rychlostní komunikace 

Náměstí T. G. Masaryka v Hulíně před 60 lety se sochou prezidenta. V pozadí vlevo roh bývalé měšťanské školy, lékárna U sv. Anny a Váhalovo řeznictví.
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R55. Intenzivní jednání probíhají i ohledně plynofikace 
Chrášťan. V této místní části jsme udělali anketu a zjistili 
jsme, že 95 procent zdejších občanů by si přálo, aby byly 
Chrášťany plynofikovány,“ řekl Zdeněk Váňa a upřesnil, 
že plyn bude převeden z regulační stanice v Záhlinicích 
u Českých drah. „S dodavatelem stavby rychlostní ko-
munikace R 55, jímž je Metrostav, jsme se již domluvili 
na tom, že nám umožní protáhnout chráničky pod sa-

motným tělesem této rychlostní komunikace, čímž město 
Hulín ušetří značné finanční prostředky, které bychom 
jinak museli vynaložit.“

Než se v Chrášťanech lidé dočkají těchto zásadních 
změn, budou se s loužemi ještě chvíli potýkat. Vězme, 
že pokud se budou dělat přípojky plynu, budou rozbité 
i chodníky, které dosud jakž-takž vyhovovaly. Takový úděl 
ovšem přinese nakonec sladké ovoce.

Nová ulice Zahlinice U chalúpek Zahlinice

Místo pro bytovku

Pracuje se na projektu

Bytovka na ulici Eduarda Světlíka bude – to je 
základní a nejdůležitější informace pro ty, kteří se 
na zastupitelstvech mnohokrát naléhavě ptali, co 
bude s „Likusákem“. Po schválení záměru umožnit 
výstavbu bytového domu na Zastupitelstvu měs-
ta již došlo i na činy. Investor TOMA Otrokovice 
ve spolupráci s městem pozemek uklidil a připravil 
staveniště. V nejbližších dnech by už mělo dojít 
na kopání základů a pak stavební ruch do června 
utichne. Pro ty, kteří by se mohli ptát, zda záměr 
nevyšel, je informace, že do počátku léta by měl 
být dokončen projekt a záhy se začne s výstavbou 
prvního nadzemního podlaží. Jen pro upřesnění, 
původní projekt se musí přepracovat a nějaký 
čas si vyžádají i jednání se stavebním úřadem. 
„Jakmile budeme mít za sebou tyto procedury, 

zahájíme prezentační kampaň, na které se bude podílet 
i Město Hulín,“ uzavřel Zdeněk Váňa. 
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Drobné, ale užitečné

„Pořádkumilovní“ Hulíňané

Pokud jde o investiční akce Hulína, nelze opomíjet i ty 
drobné, ale vskutku užitečné akce. Za všechny vzpomeňme 
orientační systém města, který je už hotový. Týká se ulic 
a jednotlivých zařízení města, na které je nutno upozornit 
každého návštěvníka Hulína, aby se usnadnila jeho orien-
tace. Prozatím orientační systém vyšel na čtvrt miliónu 
korun, ale nic není definitivní. Dle potřeb se bude postupně 

doplňovat. Pokud mají firmy zájem připojit se k němu, stačí 
se  kontaktovat s investičně správním odborem MěÚ. 

Dochází také k dalšímu zvelebování hulínského 
koupaliště. Léto se zeptá, co jsme dělali v zimě a na jaře. 
Odpověď máme už dnes – dochází k osazování nové 
chlórovací stanice, která zlepší hygienické podmínky 
provozu koupaliště.

Když do redakce přinesl jeden z našich čtenářů  
Josef Svoboda několik fotografií, které pořídil na hulín-
ském sídlišti, vzpomněla jsem si na sousedku z nejme-
novaného panelového domu. Společné prostory obvykle 
uklízí obyvatelé jednotlivých bytů, a to dle předem domlu-
veného kalendáře. Ona se své „služby“ zhostila svérázně: 
Když na ni přišla řada, zametla schody, ale smetenou 
špínu kdoví proč zametla pod rohožku sousedů o patro 
níž. Inu - nenachodila se. S mytím si taky nedělala hlavu. 
Držela se zásady, že čím mokřejší hadr na podlahu použije, 
tím „čistější“ je její práce. Někdy to vypadalo tak, jakoby 
na schody nalila vodu a nechala ji samovolně schnout. Čím 
déle schla, tím déle bylo vidět, že „uklízela“. 

Účel světí prostředky, řekl by někdo. Co ale říct 
k fotografiím, které vám, milí čtenáři, předkládáme? Snad 
ani nepotřebují komentář. Neodpustím si ale poznámku 
na adresu těch, kteří jsou natolik „chudí“, že lahve od al-
koholu klidně postaví vedle kontejneru do dlouhé řady. 
Nejde přitom pouze o lahve jako projev „chudinských“ 
poměrů. Odpad, který jsme schopní vyprodukovat při 
vánočním či posléze jarním úklidu, se sotva vejde do kon-
tejnerů, které počítají s jiným zatížením než o svátcích. 
Zarážející je to, že v něm lze nalézt spoustu materiálu, 
který rozhodně do domovního odpadu nepatří. Přitom 
sběrný dvůr, který je umístěn téměř ve středu města, mají 
zvláště obyvatelé sídliště, z nějž tyto fotografie pocházejí, 
co by kamenem dohodil.
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DĚNÍ VE MĚSTĚ
Možná někomu prospěje informace, že v mnoha 

městech v našem sousedství se technické služby zabývající 
se odvozem odpadků „nepářou“. Každý z nás platí pouze 
popelnici nebo kontejner u svého domu. Co položíme 
vedle něj, je už nad rámec povinností rozvozní společnosti. 
Je jen na dobré vůli jejích zaměstnanců, že vaše-naše 
odpadky do „kukavozu“ naloží vlastníma rukama.

Namítáte, že by měli jezdit častěji? O svátcích to 
také dělají, nicméně požádat o vyšší frekvenci odvozu 

odpadu může každý z nás. S tím, že si tu „vyšší frekvenci“ 
také zaplatí.

Ruku na srdce, kolikráte jste jeli autem do práce 
nebo na nákupy a místo aby jste sklo, papír či jiný odpad 
odvezli do sběrného dvora, nechali jste jej ležet u kon-
tejneru? Vždyť to NĚKDO uklidí. Přesně v duchu hesla 
„Zametám jen po svůj práh.“

Alžběta Škarpichová 

Výzva všem členům Pohřebního spolku

Sbor dobrovolných hasičů Hulína a výbor Své-
pomocného spolku pro případ úmrtí svolává

ŘÁDNOU VALNOU HROMADU SVÉPOMOCNÉHO 
SPOLKU PRO PŘÍPAD ÚMRTÍ V HULÍNĚ (dále jen 
pohřebního spolku).

Valná hromada Pohřebního spolku se bude konat  
11. března 2008 v 17 hodin v sále Kulturního klubu Hulín.

Na programu jednání je zpráva o hospodaření 
Spolku, návrh výboru zabývající se dalším působením 

Spolku a diskuse. Na závěr valné hromady bude přijato 
usnesení.

Valná hromada Pohřebního spolku se nekonala již 
mnoho let, a proto je účast členů velmi důležitá. Bude 
se jednat hlavně o budoucnosti Spolku, o jeho smyslu 
v nynější době a o jeho případném rozpuštění.

Všechny členy zve výbor Pohřebního spolku a výbor 
SDH Hulín.

Jarmila Zapletalová – starostka SDH Hulín  

Pár slov k minulosti Pohřebního spolkuHISTORIE
Do rukou se nám dostal 73 let starý dokument 

o Svépomocném spolku pro případ úmrtí v Hulíně. 
Členská legitimace pana Josefa Úlehly, předka dnešního 
kronikáře Vlastimila Úlehly. Tento muž narozený v roce 
1910 po sobě zanechal pro současníky vzácnou legitima-
ci, která obsahuje stanovy spolku, z nichž se dozvídáme, 
že jeho účelem „jest hájiti zájmy svých členů a po úmrtí 
člena spolku vyplatiti podporu jeho pozůstalým, a to 
neustanoví-li zesnulý člen zaživa písemním podáním 
u výboru jinak, dle následovního pořadu:
a) vdově po zemřelém členu
b) nežila-li tato, tedy jeho vlastním dětem stejným dílem
c) není-li žádných, dětem těchto dětí opět stejným dílem
d) nejsou-li, rodičům člena, opět stejným dílem…“

Dočítáme se o právech a povinnostech členů spol-
ku i o tom, kdy členství zaniká či kdy lze s placením 
příspěvků posečkat. Stejně tak přesně jsou stanovena 
pravidla o způsobu výplaty pozůstalým. Do Správy 
Svépomocného spolku mluvil výbor spolku, přehlížitelé 
účtů a smírčí soud. „Řádná valná hromada svolává se 
představenstvem každoročně v měsíci březnu, mimořádná 
dle potřeby, obě však nejméně 8 dní napřed oběžníkem 
musí býti sezvány…“ Jak je vidět z pozvánky Sboru 
dobrovolných hasičů, i tentokrát březen jako termín 
svolání valné hromady členové dodrželi. Nutno říci, že 
stanovy přes sedmdesát let staré mohou sloužit jako 
návod pro další práci, pokud nebude ovšem existence 
Spolku zrušena.

Hulíňan     2/2008

11

HISTORIE

Máme (opět) mýto

Za jakých okolností se tak může stát? Zalistujme 
v stanovách z roku 1935:

„O zrušení spolku rozhoduje valná hromada a jest 
k tomu zapotřebí dvoutřetinové většiny přítomných členů 
spolku, ona má právo naložiti se zbývajícím jměním 
spolku. Byl-li spolek úředně rozpuštěn, připadne jmění 
spolku městu Hulínu. Město Hulín použije peněz těchto 
ku podporování chudých vdov a sirotků po zemřelých 
členech spolku.“

Citovali jsme ze stanov zveřejněných v době, 
kdy byl předsedou spolku Karel Skopal a pokladníkem 
Augustin Rozsypal z Hulína, který zemřel 14. ledna 1946 
ve věku 70 let.

V příštím Hulíňanu se naši čtenáři dočtou i o tom, 
jaký osud tento spolek postihl. Bude zajímavé rozhodovat 
o jeho existenci právě v době, kdy došlo ke snížení výše 
pohřebného a kdy se mnozí občané ocitají v poměrně 
nelehké finanční situaci.

Sotva by někdo mohl přehlédnout konstruk-
ci za Hulínem, která vyrostla na hlavní silnici ve směru 
na Kroměříž. Mýto. Nekompromisní „měřič“ pro ty, kteří za-
těžují, a tedy i ničí, naše silnice. A není to poprvé, co v Hulíně 
mýto vyrostlo, o čemž svědčí i záznam ve Vlastivědě morav-
ské. Ve vydání z roku 1911 na straně 334 až 335 náš kronikář 
Vlastimil Úlehla nalezl tento záznam:

„Druhdy bývalo v Hulíně mýto, které připomíná se 
již r. 1261 a znova v r. 1335, kdy od povinnosti je platiti 
osvobodil markrabí Karel klášter velehradský.

Roku 1492 praví se o něm, že všichni, kdož jeli do Ho-
lešova cestou z Hranic a od Jičína a též zase od Napajedel 
a odkudkolivěk, ač by jeli nebo šli do Holešova, že jsou 
museli na mejto hulínské přijeti nebo přijíti a o mejto 
se umluviti.

Dne 23. února 1397 poukázal biskup Mikuláš z jeho 
příjmů Ondřejovi Stojslavovi z Jevíčka odměnou za mno-
haleté služby roční důchod 12 hř., které měl vypláceti 
hulínský mýtný.“

Dobrá rada nad zlato PEL - MEL

 Na nejzávažnější příznaky, způsob ochrany 
a pěstitelská opatření jsme se v nastávajícím před-
jaří zeptali Ing. Zdeňka Ondrucha, CSc.

Hnědé (dříve tzv. americké) padlí má svůj původ 
v Severní Americe, odkud se koncem 19. století dostalo 

Jak tlumit hnědé padlí u bobulovin
do Ev ropy. V českých zemích se poprvé objevilo v roce 1906, 
v roce 1911 již byl zjištěn jeho celoplošný výskyt. Běžný je 
i na letorostech černého rybízu, občas i na listech a plodech 
rybízu červeného i bílého. Všechny napadené části nejprve 
zbělí moučnatými povlaky, které později zhnědnou.
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PEL - MEL
 Mnozí likvidují napadené odrůdy tím, že je 

vykopou. Je tento postup správný?
Nikoli, neboť houba přezimovává ve formě podhoubí 
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rostů. Proto je právě nyní na konci zimy třeba řezem odstra-
nit všechny napadené části hlavních letorostů o polovinu 
a boční obrost letorostů zakrátit na 2-3 očka. Tento zásah 
je počátkem preventivního opatření, po němž následuje 
zásah chemický. K tomu dochází v době od počátku rašení 
do počátku kvetení a použít lze Bayleton 25 WP, Beaton 
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opakovaně po odkvětu v intervalech 10-14 dní.

Odolnost odrůd vůči hnědému padlí je obec-
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rech drobné bobuloviny potřebují, abychom se 
hnědému padlí vyhnuli?
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místech s vyváženou výživou a dobré je vyvarovat se 
jednostrannému hnojení dusíkem.

Výživa psa a kočky I.
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lali vlastní úsudek a rozhodnutí jak budete u svého psa 
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jsou ze zvyku masožraví, jsou schopni přijímat živiny 
z podstatně širší palety krmiv, např. rostlinných mate-
riálů jako kořenová zelenina, ořechy a ovoce, právě tak 
jako živočišné tkáně – maso. Kočky patří mezi obligátní 
masožravce a všechny nepostradatelné živiny mohou 
získávat pouze z živočišných tkání.
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PEL - MEL
Důsledkem těchto rozdílností není jenom rozdílná 

potřeba živin u psů a koček, jako jsou vitamíny, amino-
kyseliny, minerály a bílkoviny, ale rovněž se uplatňují 
rozdílné mechanizmy získávání živin z krmiva. Psi jsou 
vybaveni enzymatickými systémy, které jim umožňují 
získat živiny v jejich vlastním těle z látek získaných 
z krmiva. V řadě případů kočky tyto enzymy postrádají, 
a proto musejí dostávat kompletní živiny v krmivu. Z toho 
vyplývá, že krmiva vhodná pro výživu koček jsou rozdílná 
od krmiv určených pro psy.

Výživná hodnota není jediným charakteristickým 
znakem krmiva, který je důležitý pro zvíře i chovatele. Při 
krmení oblíbeného zvířete je důležité, aby zvíře přijímalo 
krmení chtivě a s chutí. Krmivo musí mít správnou vůni, 
chuť a konzistenci. Pro chovatele musí být důležitá jeho 
jednoduchá příprava, skladovatelnost, nezávadnost, tj. 
nesmí obsahovat toxické kontaminující látky ani být 
zkažené nebo znehodnocené v důsledku pomnožení 
bakterií, případně plísní. Chuť a atraktivnost krmiva 
představují vlastnosti, které můžeme snadno rozpoznat, 
ale těžko se popisují. I kdyby výživná hodnota krmiva 
byla sebelepší, pokud není krmivo psem nebo kočkou 

přijato, nemůže se jeho výživná hodnota uplatnit. Dobré 
chuťové vlastnosti mají zásadní význam. Celková dieta 
pro psa nebo kočku může být sestavena z jednoho typu 
krmiva, které se podává každý den. Za předpokladu, že 
zabezpečuje vyváženou výživu, může odpovídajícím způ-
sobem udržovat zvíře v dobrém stavu. Stejně jako člověk, 
tak i psi a kočky mají rádi pestrost, kterou lze dosáhnout 
smícháním různých surovin, což je současně i nejsnazší 
způsob, jak zajistit dobré živinové složení.

Krmení můžeme rozdělit na doma připravované 
(z vlastních surovin), suchá kompletní – granule a kon-
zervy. O nich a o dávkách a ekonomické výhodnosti si 
napíšeme příště.

MVDr. Tomáš Žák
Veterinární ordinace Hulín

Upozornění
V době od 3. do 7. března bude veterinární ordinace 

otevřena pouze odpoledne od 14.00-17.30 hod. Děkuji 
za pochopení. 

MVDr. Tomáš Žák

Ekoškola chce být nová EKOLOGIE
V minulém Hulíňanu jsme čtenáře informovali 

o tom, že se naše škola zapojila do projektu Ekoškola. 
Co nového přinesl uplynulý měsíc na tomto poli? To 
nám prozradili členové Ekotýmu, kteří 21. ledna navští-
vili Základní školu a Uměleckou školu v Dolním Němčí 
u Uherského Hradiště.

Zde jsou jejich dojmy:
Tato škola je velice pestrobarevná a bujná. Při vstupu 

si nás do „parády“ vzala paní V. Ondrová, aby nás provedla 
zdejšími prostory. Jejich Ekoprostory se nacházejí hned  
v 1. patře a to, co jsme viděli, nám vyrazilo dech. 

Na nástěnce vpravo byly různé plakáty jako napří-
klad: Proč je sypat do popelnice? Víte, že do popelnice lidé 
házejí jen 23% toho, co tam správně má být? 

Pak tam byla výročí Den stromů – 20. říjen nebo Den 
Země a tak dále. Těmto prostorům ale dominovalo něco ji-
ného. Ukázka přírody. V jedné části se nacházel malý můstek, 
vpravo od mostu byla bujná příroda, zvířata (vycpaná, ale 
vypadala jako živá) a vlevo byly jen skládky: pneumatiky, PET 
láhve a pod. Kterou stranu si vyberete? Určitě tu správnou. 

Vraťme se ke zvířatům. Byla tam koroptev polní, ježek, 
bažant diamantový, káně atd. Pak tam byly také stromy (ač 
jenom jejich pařezy) jako lípa srdčitá, dub červený a v jed-
nom stromě byly obrysy bobra evropského. Byla tam ještě 
jedna rarita – čtyři hnízda sršňů obecných – a ani to nebylo 
vše. Vlevo na stěně byly fotografie rostlin a živočichů a o kou-
sek dál malované obrázky zvířat od známého malíře. 

Tato cesta nám zajisté něco dala. Nejen novou zku-
šenost, ale i poučení.
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EKOLOGIE
Jak je vidět, náš školní ekotým a s ním všichni hulínští 

školáci se do projektu pustili s vervou. „Poznat, jak to dělají 
ti druzí, není k zahození,“ řekla nám učitelka Mgr. Dana 
Hozová, která se věnuje především „Ekotýmku“, jenž tvoří 
děti z prvních až třetích ročníků, které přece jen na samo-
statnou práci ještě nejsou připravené. „Už i proto, že při 
vytváření vlastních představ se můžeme lépe vyvarovat 
chyb. Není přece účelem projektu změnit část prostor školy 
na jedno smetiště nebo koketovat s myšlenkou udělat v ní 
zoologickou zahradu. Účelem je poučné informace sdělit 
poutavě, ale vkusně.“ 

To ovšem neznamená, že by se měli žáci bránit 
i tak trochu potřeštěným nápadům. Největším uměním 
je pak udržet si jisté hranice vkusu. Ekoškola je přece 
prostorem, který vychovává, a měla by tedy vychovávat 
citlivě a nenásilně.

Učitelé Mgr. Dana Hozovvá a Mgr. Jaroslav Waltr jsou 
těmi, kteří by měli z pozice „dospěláků“ na to vše dohléd-
nout. Nechat žákům volnou ruku, ponechat prostor jejich 
fantazii, nápadům (ty extravagantní nevyjímaje), ale také 
umět pomoci zapojit se opravdu všem. To znamená pustit 
do hry i děti, které se mohou zpočátku cítit jako v bludišti. 

„Jde nám o to, abychom je zapojili, aby se proje-
vovaly aktivně, a umožnit i těm nejmenším na prvním 
stupni, které tvoří Ekotýmek, aby si utvářely svůj vlastní 
názor, jímž přispějí ke společnému dílu. Ony totiž nejsou 
tak „otrkané“ jako starší žáci, ačkoliv jejich nápady mohou 
být stejně užitečné,“ uzavřela své postřehy Dana Hozová.

Pokud byste nevěděli, v naší škole Ekoškole vznikly už 
týmy, které si našly i svá jména. Jeden z nich je pojmeno-
ván „Popeláři“ a zabývá se tématy souvisejícími s odpadky. 
Tým „Termiti“ si vzal za své prostředí školy a „Bulvár“ je 
zas týmem, který má přinášet svá sdělení tisku. Ten bude 
samozřejmě spolupracovat i s týmem „Paparazzi“, jehož 
posláním je pořizovat fotografie a zajišťovat dokumen-
taci všeho, co se v Ekoškole bude dít. No a tím pátým je 
již zmiňovaný Ekotýmek, který se bude zabývat všemi 
jmenovanými činnostmi za pomoci paní učitelky.

Už jsou rozděleny i první dva úkoly pro všechny. 
Žáci hulínské Ekoškoly musí do každé třídy přinést jednu 
pokojovou rostlinu. Dalším úkolem je vytvořit plakáty, 
které budou věnovány problematice třídění odpadu. Jak 
se jim to podařilo, o tom si povíme příště.

A. Škarpichová

Co se děje ve školeŠKOLA
V hodinách výtvarné výchovy a slohu se žáci 

vžili do role věcí, budov, zvířat, atd., které se nachází 
v Hulíně a jeho místních částech. Tak nepřímo poukázali 

na to, co se jim líbí a nelíbí. Není jim lhostejné, jak se 
„má“ město, ve kterém žijí. Chodí s očima otevřenýma, 
a to je dobře. 

Žít jako starší dáma ...

Už dlouhý čas jen tak stojím a čekám na nějaký 
zázrak. Myslím si, že by měl nastat co nejrychleji. Největší 
a nejnavštěvovanější  „dáma“ v malém městečku s prostým 
šatem a smutnou tváří? Vždyť moje vzdálená kamarádka 
„Liduška“ je tak krásná a čistá. Často jí tajně závidím, když 
vidím její světlou tvář, krásné kaštanové vlasy a nejnovější 
model. Tento rok je pro mne velmi významný, bude mi  
50 let. Každý všední den se u mne zastavují stovky dětí 

a dospělých. Mnozí z nich mnou prošli a procházejí. 
Poskytla jsem jim vzdělání, radost z úspěchů i smutek 
z nezdarů. Vás, kteří mi můžete jakoukoli formou pomoci, 
prosím, najděte si i po letech ke mně cestu. Stále ještě 
stojím. Stojím pyšně, vzhlížím k oblakům a čekám. 

Nemyslíte si, že si více pozornosti opravdu zasloužím?
Lucie Vajdová, 8. B
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ŠKOLA

Přístup, který potěší

Mé oblíbené zvíře

Jsem starý pozemek u kapličky sv. Anny. Neustále 
za mnou chodí zlí lidé, kteří na mne házejí odpadky všeho 
druhu a tím mne připravují o mé „zdraví“. Bohužel tyto 
podivné lidské bytosti neškodí jen mně, ale i mým zvíře-
cím obyvatelům. Zvířata musí ustupovat před bezohled-
ností těchto vandalů a feťáků, kteří nemají respekt ani 
před tabulí, na které je napsáno: SKLADOVÁNÍ ODPADU 
POD POKUTOU 5000 KČ.

Chodí sem bohužel i lidé, kteří mou kapličku okrá-
dají o měděnou střechu.

Jsem rád za to, že za mnou přicházejí ochránci přírody 
– oddíl Orlovců. Ti mě čistí a chrání. Udržují tak mé „pod-
lomené zdraví“. Čistí můj rybníček i řeky. Nasazují do něj 
obojživelníky, kteří si zde loví potravu. Na mé stromy šetrně 

přidělávají budky pro místní ptactvo. Jsem za to velmi rád. 
Takový přístup ke mně a mým blízkým vždy potěší...

David Šudoma, 8. B

Měli byste si nás vážit. My památky jsme zde jen 
díky rozumným lidem, kterým není lhostejné, co s námi 
bude. Máme své kouzlo, uměleckou hodnotu. Jsme 
šťastné, že se na nás nezapomíná. Jsme rády, že jsme 
lidmi udržované.

Kamila Urbanová, 9. B

Zde se mi velmi líbí. Je to mé oblíbené místečko. 
Nechám se unášet vlnkami a poslouchám šum vrb, které 
znají všechna labutí tajemství.

Nikola Opálková, 9. C

Žáci šestých tříd vytvořili projekt s názvem „Mé 
oblíbené zvíře“. Tvořili např. kvarteta, poštovní známky, 
poutače pozvánky, přehledy o zvířatech, malovali, kreslili 
a lepili. Zjistili, které zvířátko mají spolužáci. V nepo-
slední řadě našli zvířata ve výtvarném umění. Dášeňku 
Karla Čapka, bronzovou sochu Lachtan J. Laudy, kresbu 
Kohouta Pabla Piccassa.

Vyhledávali básničky, písničky i literární texty k jed-
notlivým zvířátkům. Na závěr svého snažení si z prací 
připravili výstavku.

Pojď miláčku, poletíme s rodinkou jinam. Tento 
strom, který jsme si před lety našli, nám pomalu umírá. 
Neohleduplný člověk svým jednáním ničí krajinu kolem 
sebe a zabíjí i nás.

Karamonová, 9. B   >

Mgr. Ilona Herodesová



Hulíňan     2/2008

15

ŠKOLA

Přístup, který potěší

Mé oblíbené zvíře

Jsem starý pozemek u kapličky sv. Anny. Neustále 
za mnou chodí zlí lidé, kteří na mne házejí odpadky všeho 
druhu a tím mne připravují o mé „zdraví“. Bohužel tyto 
podivné lidské bytosti neškodí jen mně, ale i mým zvíře-
cím obyvatelům. Zvířata musí ustupovat před bezohled-
ností těchto vandalů a feťáků, kteří nemají respekt ani 
před tabulí, na které je napsáno: SKLADOVÁNÍ ODPADU 
POD POKUTOU 5000 KČ.

Chodí sem bohužel i lidé, kteří mou kapličku okrá-
dají o měděnou střechu.

Jsem rád za to, že za mnou přicházejí ochránci přírody 
– oddíl Orlovců. Ti mě čistí a chrání. Udržují tak mé „pod-
lomené zdraví“. Čistí můj rybníček i řeky. Nasazují do něj 
obojživelníky, kteří si zde loví potravu. Na mé stromy šetrně 

přidělávají budky pro místní ptactvo. Jsem za to velmi rád. 
Takový přístup ke mně a mým blízkým vždy potěší...

David Šudoma, 8. B

Měli byste si nás vážit. My památky jsme zde jen 
díky rozumným lidem, kterým není lhostejné, co s námi 
bude. Máme své kouzlo, uměleckou hodnotu. Jsme 
šťastné, že se na nás nezapomíná. Jsme rády, že jsme 
lidmi udržované.

Kamila Urbanová, 9. B

Zde se mi velmi líbí. Je to mé oblíbené místečko. 
Nechám se unášet vlnkami a poslouchám šum vrb, které 
znají všechna labutí tajemství.

Nikola Opálková, 9. C

Žáci šestých tříd vytvořili projekt s názvem „Mé 
oblíbené zvíře“. Tvořili např. kvarteta, poštovní známky, 
poutače pozvánky, přehledy o zvířatech, malovali, kreslili 
a lepili. Zjistili, které zvířátko mají spolužáci. V nepo-
slední řadě našli zvířata ve výtvarném umění. Dášeňku 
Karla Čapka, bronzovou sochu Lachtan J. Laudy, kresbu 
Kohouta Pabla Piccassa.

Vyhledávali básničky, písničky i literární texty k jed-
notlivým zvířátkům. Na závěr svého snažení si z prací 
připravili výstavku.

Pojď miláčku, poletíme s rodinkou jinam. Tento 
strom, který jsme si před lety našli, nám pomalu umírá. 
Neohleduplný člověk svým jednáním ničí krajinu kolem 
sebe a zabíjí i nás.

Karamonová, 9. B   >

Mgr. Ilona Herodesová
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Tři studentky

Naše redakce dostala poštu, která se čte opravdu 
dobře. Posuďte sami!

„Jsme 3 studentky posledního ročníku SPgŠ 
v Kroměříži. Před složením maturitní zkoušky nás však 

ještě čekala měsíční praxe v MŠ a ŠD. Začaly jsme čtrnác-
tidenní „stáží“ v ŠD Hulín. Děti byly při našich výstupech 
opravdu moc hodné a paní vychovatelky tolerantní, 
když se nám něco nedařilo. Snažily se nám se vším 
pomáhat a radit v počátcích naší pedagogické praxe. 
Nejenže jsme s dětmi pracovaly v ŠD, ale také jsme se 
šly podívat, jak se vyučuje na 1. a 2. stupni ZŠ. Na závěr 
našeho působení jsme dětem připravily karneval.

Paním vychovatelkám moc děkujeme za ocho-
tu a vstřícnost a dětem přejeme ve škole samé 
úspěchy.“

Tolik dopis studentek – a jak se pracovalo 
vychovatelkám s nimi? Slova chvály není třeba 

komentovat. „Se studentkami Lucií Trčkovou, Veronikou 
Daďovou a Andreou Skříčkovou se nám velmi dobře 
pracovalo. Přejeme jim mnoho úspěchů v jejich studiu 
a štěstí a spokojenost v osobním životě,“ konstatovaly 
vychovatelky ŠD.

Jarní prázdniny s KlubíčkemKLUBÍČKO

Středisko volného času v Hulíně zve všechny děti 
na jarní prázdniny od pondělí 3. do pátku 7. března 2008. 
Připravený je pestrý, každý den jiný program:

VOŇAVÉ PONDĚLÍ od 8.00 do 15.00 hod.
Dopoledne DÍLNA pro dvě šikovné ruce – výroba 

trávníčka voníčka, odpoledne MŇAM VAŘEČKA – uvaříme 
dobrůtku pro mlsné jazýčky. S sebou si vezměte zástěru. 

REXOVO PSÍ ÚTERÝ od 8.00 do 15.00 hod. 
Výlet vlakem do Dobrotic za služebními psy. 

Seznámíme se s prací policejních psovodů a jejich čtyř-
nohých kamarádů. Nezapomeňte na sportovní oblečení 
a pláštěnku. 

DELFÍNKOVA a MAŠINKOVÁ STŘEDA 
od 8.00 do 15.00 hod.

Dopoledne vodní skotačení v Holešovském sport-
centru a odpoledne návštěva mladých železničářů a jejich 
modelové železnice SVČ Holešov. Nezapomeňte na plavky, 
ručník a pláštěnku.

TANEČNÍ MÁNIE ve čtvrtek od 8.00 do 15.00 hod.
Dopoledne taneční DISKO SHOW v Kulturním klubu 

Hulín a odpoledne promítání pohádek na DVD v SVČ. Opět 
– je potřeba vybavit se dobrou obuví, aby nohy nebolely.

PESTRÝ PÁTEK od 8.00 do 15.00 hod. 
Celý den TVOŘÍME s Naďou ve výtvarné dílně.
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KLUBÍČKO
Všechny prázdninové akce počítají s tím, že si děti 

vezmou s sebou svačinu na celý den.
  

Další podrobné informace získáte v kanceláři SVČ 
nebo na tel. 573 350 127

Cena za celý týden: 350,- Kč, přihlásit se můžete 
i na jednotlivé dny – cena na den: 75,- Kč.

I pro letošní velké prázdniny připravuje Středisko pro 
volný čas (více známé pod názvem Klubíčko) celou řadu ak-
tivit nejen pro děti, ale i jejich rodiče, dědečky i babičky. 

Na děti 1. – 5. tříd čeká týdenní pobyt v Hostýnských 
vrších. Tábor, který bude ve znamení celotáborové hry, je 
prošpikován tajemnými výpravami, originálními soutě-
žemi, pro děvčata jsou připravené rukodělky z přírodního 
materiálu, batikování, vaření na otevřeném ohni a všichni 
ukáží své sportovní srdce v netradiční olympiádě. Je při-
praveno mnoho atraktivních her, nebude chybět karneval, 
branný závod, volba táborové Miss atd. A kdy že se koná 
tento tábor?

Hned na začátku prázdnin od 30. 6. do 5. 7. 2008 
a předpokládaná cena je 1790 Kč.

Bližší informace i přihlášky získáte denně v SVČ, nebo 
na tel. čísle 573 350 127.

Středisko pro volný čas nezapomíná ani na děti, které 
zatím nezvládají odloučení od maminky.Proto jsme pro ně 
připravily příměstské tábory – a to hned dva.

První příměstský tábor se bude konat v termínu 
od 7. července do 11. července 2008 a druhý tábor od  
18. srpna do 22. srpna.

V těchto aktivitách chceme s dětmi poznat krásy 
našeho mikroregionu, užít si vodních radovánek, vytvořit 
něco vlastníma rukama a hlavně užít si prázdniny v kolek-
tivu nových i starých kamarádů.

Přivítáme účast dětí, které začnou v novém školním 
roce navštěvovat 1. třídu ZŠ.

Tradice je tradice, řekli si vedoucí mladých rybářů, 
a proto i letos připravujeme toto soustředění, které má 
velký ohlas u chlapců – soustředění se koná pravidelně 
na přelomu července a srpna již 16 let. Zájemci ze strany 
mladých rybářů z Hulína a blízkého okolí mají možnost se 
již nyní přihlásit na toto specifické soustředění, jedinou 
podmínkou je, že musí vlastnit rybářský lístek.

Tak neváhejte a přihlaste se včas!

Klubíčko připravuje

Čaje o páté SPOLEČNOST
Oblastní charita Kroměříž pořádá každou první středu 

v měsíci Čaje o páté, což jsou setkání pro rodinné pečova-
tele pečující o člověka s demencí. Tato setkání se konají 
v prostorách Oblastní charity Kroměříž ve Ztracené ulici. 
Nezapomeňte, že každou první středu v měsíci v 17 hodin.

Veškeré informace o svépomocné skupině i o dal-
ších službách pro klienty a rodinné pečující vám předá 
sociální poradna v Oblastní charitě Kroměříž na tel. čísle 
573 330 013.

Co vám Čaje o páté mohou dát? Rodinní pečovatelé 
tu mají možnost řešit aktuální problémy s péči o člověka 
s demencí, získávat informace o Alzheimerově chorobě 
a o možnostech péče, vzájemně si vyměňovat zkušenosti. 

K dispozici jsou zdarma informační materiály a informace 
o aktivitách a službách Oblastní charity  Kroměříž a České 
alzheimerovské společnosti. Na tato setkání zveme odbor-
níky ze zdravotnictví, kteří se touto problematikou zabý-
vají, zástupce domovů pro seniory, které přijímají klienty 
s demencí. Především zde najdete podporu a pochopení 
ve své náročné péči. Věříme, že tuto pomoc, která vám ji 
může ulehčit, přijmete. 

Nejbližší setkání bude 5. března 2008.
Zdeněk Choura – pečující

Martin Jániš – vedoucí svépomocné skupiny
Bc. Anna Valachová – ředitelka Oblastní charity Kroměříž
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SPOLEČNOST

Na sklonku ledna a v únoru 2008 nás opustili tito 
naši spoluobčané:
Leden: 
 Milan Simerský (1958)
Únor: 
 Josef Kubíček (1908)
 Anton Jančík (1945)
 Zdeňka Burmanová (1923)
 Marie Krčmářová (1930)
 Milada Rozehnalová (1925)
 František Janas (1936)

Opustili nás

KULTURA

Okno
do knihovny

Setkání s autorem knihy „Mlýny a mlynáři ve sta-
letích“ Arnoštem Pospíšilem bylo v Městské knihovně 
Hulín 24. ledna velmi příjemné. Spisovatel žijící v Holešově 
vyprávěl posluchačům o tom, jak kniha, v níž se věnu-

je mlýnům na povodí řek Moštěnky, Juhyně, Bystřičky, 
Rusavy, Mojeny, Dřevnice a na přítocích Bečvy, vznikala. 
Tiskem vyšla v roce 2003 a autor ji později rozšířil o další 
informace. S hulínskými posluchači se podělil nejen o celou 
řadu znalostí v oboru, neboť sám začínal jako mlynářský 
učeň a toto řemeslo má zakódované dokonce i v genech. 
Povyprávěl mnohé o zvyklostech, které patřily k životu mly-
nářů a jejich rodin, ale i „krajánků“, jak se říkalo mlynářským 
poutníkům. Pomocníkům mlynářů, kterým nechyběly jisté 
dobrodružné sklony. O mlýnech věděli díky svým toulkám 
mnohé a mlynáři je rádi vídali, neboť se dozvěděli i o tom, 
co nového se děje u konkurence v jejich cechu.

Sami posluchači se do povídání Arnošta Pospíšila 
aktivně zapojili, a to nejen otázkami na tohoto výborného 

Arnošt Pospíšil představil 
svou knihu
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vypravěče a zkušeného mlynáře, ale jako autora knihy 
doplněné dobovými fotografiemi. Setkání s ním bylo 
natolik inspirativní, že si jeho knihu Mlýny a mlynáři 
ve staletích mnozí i koupili. Kniha s autogramem autora 
nebude chybět nejen v Městské knihovně, ale ani v mno-
ha domácích knihovničkách.

(aš)

Čtrnáctý únor. Kdo by neznal svátek zamilovaných? 
Je samozřejmé, že děti si ani toto datum v hulínské 
knihovně nenechaly ujít. Psalo se, malovalo, lepilo a tvo-
řilo. Srdíčkové odpoledne bylo totiž dnem psaní přáníček 
k svátku svatého Valentýna.

Ač většina láskyplných přání byla adresovaná 
maminkám a babičkám, nechyběla ani ta, která pat-

Láskyplný Valentýn

řila prvním dětským láskám. Vždyť známo je, že láska 
kvete v každém věku, a tak upřímná slova prokázané 
náklonnosti přinejmenším toho dne učinila mnohé lidi 
šťastnějšími. 

Joanne Kathleen Rowlingová, autorka románu pro 
čtenáře nad deset let o kouzelnickém učni Harrym Potterovi, 
udělala opravdové kouzlo. Napsala knihu, která pohltila 
nejen dětské čtenáře, ale i jejich rodiče a v ne jednom případě 
i prarodiče. Nakonec „kniha pro děti“ není jen literaturou pro 
ty, kteří ještě nemají občanku. Mnohdy se stává knížkou pro 
všechny, kteří mají štěstí a zůstanou dětmi po celý život.

Úvodní díly řady sedmi knih věnovala autorka oprav-
du pouze mladším dětem, ale souběžně s hlavní postavou 
Harryho postupně stárli i čtenáři. Záměr se tedy této fe-
nomenální britské spisovatelce vydařil. Čtenáři se sami 
přesvědčili, že jak s každým dalším dílem (a vyšlo jich sedm) 
stárnul Harry Potter, tak „stárla“ i čtenářská obec, takže 
pozdější díly jsou už určeny staršímu obecenstvu.

Možná nevíte, že nápad na příběh o kouzelnickém 
učni dostala prý Joanne Kathleen Rowlingová během 
cesty vlakem z Manchesteru do Londýna. Jejím oblíbeným 
místem pro psaní se během tvorby prvního dílu stala jedna 
z edinburských kaváren. Bylo to snad doopravdy kouzelné 

Harry Potter po hulínsku

místo, neboť prodeje knih nakonec udělaly z Rowlingové 
dolarovou miliardářku a pěti stou padesátou druhou nejbo-
hatší osobu na světě. Rowlingová je dnes dokonce majet-
nější než sama britská královna Alžběta II. Spisovatelka se 
stala nejbohatším člověkem na Britských ostrovech.

Dvanáctý a dvacátý první únor v hulínské knihovně 
potvrdil, že Harry Potter dorazil i do Hulína, takže ani 
naše město potterománie neobešla. Jak je vidět, uchvátil 
i naše nejmladší čtenáře, a to inspirovalo knihovnice Jarku 
Zakravačovou a Vlaďku Jandovou, aby pro ně připravily tako-
vou malou čarodějnickou školu. Nejdříve pokřtili v knihovně 
7. díl knihy, a protože toto „Únorové strašení s Harrym 
Potterem se vydařilo, sejdou se znovu 3. 4. Do britských 
Bradavic, kde čarodějnickou školu navštěvoval knižní hrdina, 
čarodějnický učeň Harry, je od nás přece jen trochu daleko, 
a tak stálo za to, aby si dětští čtenáři „odskočili“ do Městské 
knihovny a naučili se poznávat lektvary a jiná kouzla. Vyrobili 
si dokonce i čarodějnické hůlky a v nejrůznějších kvízech 
potvrdili své úžasné vědomosti. (aš) 
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KULTURNÍ POZVÁNKY

Připravujeme:

BŘEZEN – MĚSÍC INTERNETU
Pro neregistrované čtenáře internet zdarma.

PONDĚLKY S INTERNETEM
3. 3., 10. 3., 17. 3. a 31. 3. od 8 do 12 hodin
Zdarma si můžete zasurfovat na internetu, naučíme vás 
práci s e-mailem, internetem.

HODY, HODY DOPROVODY – NAMALUJ SI VAJÍČKO
20. 3. od 14 hodin
Povídání o Velikonocích, výroba kraslic, barvení  a zdobení 
vajíček.

Z HANÉ DO JERUZALÉMA – beseda
20. 3. od 17 hodin
Povídání o kolové výpravě s Mirkem Rozkošným.

NOC S ANDERSENEM – 28. 3. a 29. 3. od 18 hodin
3. hulínský ročník pohádkového nocování v knihovně.
Přihlásit se lze v Městské knihovně Hulín do 21. 3. 2008
Už jste slyšeli o noci v knihovně? Víte, co dělají knížky 
v noci?

Rádi bychom vám napsali o pohádkovém večeru, 
který již pošesté prožijí děti v České republice. V pátek  
28. března 2008 proběhne Noc s Andersenem v mnoha 
městech i vesnicích – všude tam, kde nápadité knihovnice, 
šikovné paní učitelky a vychovatelé připraví lákavý pro-
gram pro nejmenší posluchače s nočním čtením pohádek. 
Tato společná akce Klubu dětských knihoven SKIP se koná 
v rámci kampaně Březen – měsíc internetu. Organizátoři 
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ven v mnoha zemích světa na památku narození známého 
dánského pohádkáře Hanse Christiana Andersena. 

Čtvrtek 28. 2. v 19 hodin 
PŘIMĚŘENĚ
Komponovaný pořad Lenky Urbanové, kde všeho bude 
tak akorát – přiměřeně hudby, divadla, humoru, poví-
dání, módy atd.

Sobota 1. 3. ve 20 hodin
TMAVOMODRÝ BÁL
Hraje taneční skupina CLASSIC.

Úterý 4. 3. v 16 hodin
BAVIČ A IMITÁTOR LOJZÍK MATOUŠEK
Předvede kostýmní a herecké imitace z repertoáru Felixe 
Holzmana, Dědy Potůčka, Jiřího Líra a dalších známých 
herců. Pořad bude doplněn o vystoupení harmonikáře 
s klasickými lidovými písněmi.

Tento pořad věnuje starosta Hulína Mgr. Roman Hoza 
hulínským seniorům.

Čtvrtek 13. 3. v 19 hodin
ZÁBAVNÝ VEČER PRO ŽENY K MDŽ
V eroticky laděném vystoupení „LADIES PARTY“ se před-
staví skupina „THE RANGERS“ z Olomouce. Show není 
pouze o nahotě a erotice, jak by se mohlo zdát, ale pře-
devším o skvělé zábavě a pro dámy možností odreagovat 
se. Vstupné 180,- Kč (dárek pro ženy je připraven).

Sobota 29. 3. ve 20 hodin
KLUBOVÝ VEČER – DJ Prior (zl), DJ Kass (km) 
Druhý klubový večer, tentokrát pod taktovkou dvou DJ’s, 
kteří vám zahrají více hudebních stylů a to Hip Hop, Funk, 
DnB, NuJazz, House. 



Hulíňan     2/2008

21

KULTURA

Hulmenská desítka již potřetí

PŘIPRAVUJEME V DUBNU:

Sobota 5. 4. v 10 hodin
MAJORETTES SHOW HULÍN 2008
IV. ročník nepostupové soutěže mažoretek, konané pod 
záštitou starosty města Hulína.
Soutěžní disciplíny: Sólo, duo, trio, miniformace – pochod 
s hůlkou. Sólo, duo, trio – tanec s hůlkou a rekvizitami.
Věkové kategorie: děti od 6 do 10 let, juniorky od 10 do 14 
let a seniorky od 14 a více let.
Soutěžit se bude v tělocvičně ZŠ Nábřeží Hulín.

Pondělí 7. 4. – pátek 11. 4.
20. ročník festivalu „HULÍNSKÉ POHÁDKOVÉ JARO“ 
Festival dětských divadelních souborů.

Sobota 19. 4. ve 14 hodin – KOCOUR V BOTÁCH
Pohádka pro děti v podání divadelního souboru Malá 
scéna Ústí nad Labem.

Sobota 19. 4. ve 20 hodin – APRÍLOVÝ BÁL

Neděle 20. 4. v 17 hodin – Koncert dechového orchestru 
MORAVA v pořadu „PRO KAŽDÉHO NĚCO“

Povzbuďte gymnastky SPORT
Gymnastický Klub Hulín pořádá 16. března 2008 

již II. ročník Velikonočního závodu. Začátek v 10 hodin 
ve školní tělocvičně. Přijďte povzbudit naše mladé gym-
nastické talenty! Srdečně zvou trenéři.

V sobotu 19. ledna 2008 se uskutečnil již 3. ročník 
open silničního běžeckého závodu „HULMENSKÁ DESÍTKA“. 
Setkání amatérských i profesionálních atletů uspořádal 
triatlonový klub ASPOT Hulín. Každým rokem je to první 
závod tohoto druhu ve zlínském kraji, a také proto 
měla účast závodníků i letos stoupající tendenci.

Na start se postavilo 57 běžců, což je o 13 
závodníků více než v předchozím roce. Myslím si, 
že účast by byla ještě větší, kdyby od brzkého rána 
nepršelo. Úderem desáté naštěstí déšť ustal a zá-
vodníkům se tak naskytly takřka ideální běžecké 
podmínky. 

Start závodu byl opět za železničním pře-
jezdem u bývalého státního statku, což bylo 
o pouhých 400 metrů dále než v loňskému 
roku. Šlo o to, aby byla dodržena délka tra-
sy – přesně 10 km, a to tak, aby doběh mohl 
proběhnout na zcela novém tartanovém ovále 
na Sportovního areálu Hulín.

Trať závodu je již známá, a proto uveďme ještě něko-
lik informací pro ty, kteří by se rádi v budoucnu závodu zú-
častnili. Trasa: Statek – křižovatka Břest/Němčice – směr 
Pravčice – Pravčice – Hulín – cíl Sportovní areál Hulín.

Přemysl Žaludek obhájil prvenství
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Nyní se vraťme k průběhu závodu. Již od startu se 

odpojila trojice favoritů, která spolu absolvovala skoro 
celý závod. Nakonec měl v závěru nejvíce sil Přemysl 
Žaludek (DT Swiss), který obhájil prvenství z minulého 
roku. Jen čtyři sekundy za ním jako druhý skončil Tomáš 
Steiner (VSK Univerzita Brno) a na třetím místě se umístil 
Jiří Vlček (Prometal Slavičín). Všichni tito běžci měli 
průměrnou rychlost přes 17 km/h. V dalších kategoriích 
byly následující výsledky:

VETERÁNI I – 1. Roman Dlabaja (Autor TUFO) 
- 38:14, 2. Jan Michalowski (Krakow, Polsko) - 39:15,  
3. Zdeněk Smutný (AHA Vyškov) - 40:29;

VETERÁNI II – 1. Jiří Prokop (Konty-G-Zlín) - 43:35, 
2. Vladimír Matysík (Ostrava) - 48:21, 3. Jiří Březina (SK 
Přerov) - 54:43;

ŽENY - 1. Jana Žaludková (Lukov) - 42:56, 2. Marie 
Hynštová (AHA Vyškov) - 43:39, 3. Iveta Hynštová (AHA 
Vyškov) - 43:55.

Výsledky závodníků pořádajícího oddílu 
ASPOT Hulín: 

13. Marcel Kalík (Aspot Hulín) 40:18

21. Miloš Dorazil (Aspot Hulín) 42:28

28. Tomáš Lovas (Aspot Hulín) 42:45

40. Jan Horáček (Aspot Hulín) 45:58

45. Richard Lukeš (Aspot Hulín) 48:03

49. Petr Němec (Aspot Hulín) 49:40

52. Rostislav Burda (Aspot Hulín) 53:16

57. Martin Polák (Aspot Hulín) 1:01:36

S kompletními výsledky se zájemci mohou seznámit 
na internetových stránkách klubu (www.aspot.wz.cz).

Tradici tohoto pěkného závodu bychom rádi udrželi, 
což ovšem nejde bez podpory sponzorů. Za všechny bych 
chtěl poděkovat městu Hulínu za umožnění uspořádat ten-
to závod v prostorech Sportovního areálu Spartak Hulín.

Petr Němec

Fotbalistům Spartaku začala zimní příprava

Přešly Vánoční svátky a nedlouho po začátku roku 
2008 nazuli kopačky a vyběhli na trávník i fotbalisté 
hulínského Spartaku. Oproti předchozím sezónám máme 
v Hulíně jednu specialitku – kvalitní tartanový ovál, který 
oceňují všichni sportovci, kteří na něm měli tu čest běhat, 
autora tohoto článku nevyjímaje.

Na počátku ledna se do přípravy obula všechna 
družstva a týmy Spartaku. 

V týmu mužů se objevily tři nové tváře – Číhal 
z Martinic, Panáček z Chropyně a Liška z Přerova. Příprava 
se rozdělila na tradiční bloky – posilování kondice, pří-
prava v posilovně a nakonec i ta herní s míčem. Součástí 
přípravy v lednu byly i 2 přípravná utkání. 

Vedoucí tým krajského přeboru FK Chropyně naši fot-
balisté bez větších komplikací porazili 6:1, když se o branky 
podělili Volek 2x, Kříž, Paciorek, Huťka a Csomor, za hosty 
korigoval Vaňhara. O týden později čekal v přípravě soupeř 
daleko těžší – vedoucí tým třetí ligy Sigma Olomouc „B“. 
Utkání, kterému přihlížel i hulínský rodák a odchovanec 
Radek Drulák, skončilo vítězstvím favorita v poměru 4:2, 
když se o branky Hulína postaral Jaromír Paciorek. Tím se 
zápasová porce pro leden u mužů vyčerpala. V únoru čeká 
hráče kondiční soustředění v Luhačovicích. 

Tým dorostů spolykal v lednu rovněž své tréninkové 
porce. Realizační tým posílil Roman Sedláček. Kluci se-
hráli 2 přípravná utkání – proti Slavoji Kojetín s výsledkem 
2:2 (b: Němec, Šůstal R.) a poté je čekal svátek – utkání 
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s mladšími dorostenci Sigmy Olomouc. Utkání skončilo 5:0 
pro hosty, utkání i tak ale svůj účel splnilo, pro kluky to 
může být jenom povzbuzením pro další vývoj.

Ačkoliv do mistrovských bojů žákovského týmu 
ještě zbývá hodně času, na zápasy se připravují i oni. 
Prozatím je vše ve stadiu tréninku v domácích pod-
mínkách. 

Pro týmy přípravek je ale zima rájem pro halové 
turnaje, jichž se v širokém okolí pravidelně účastní. 
Starší se v lednu zúčastnili turnaje ve Zdounkách, který 
organizovala HS Kroměříž, na turnaji ze zúčastněných 
8 týmu obsadili slušné 4. místo. Mladší přípravka se 
zúčastnila v lednu tří turnajů. Ve Zdounkách obsadila  
3. místo z osmi účastníků, na domácím turnaji v Holešově 

ze šesti celků skončila 2., nu a v závěru ledna na turnaji 
v Zašové obsadila slušné 4. místo ze sedmi účastníků, 
když si kluci vyzkoušeli i soupeře zvučných jmen, kon-
krétně ze Sigmy Olomouc a Baníku Ostrava. Ani v těchto 
utkáních naši hulínští kluci horší nebyli. 

Leden 2008 už patří historii. Příprava fotbalistů 
pokračuje v plném tempu nadále, abychom na jaře v co 
nejhojnějším počtu mohli doma v Hulíně fandit a radovat 
se z úspěchu našich barev. 

www.spartakhulin.com

Ještě není pozdě REKLAMA

Jako dlouhodobě úspěšná a stabilní firma Zlínského 
kraje nabízí i v roce 2008 sponzorské příspěvky na vybrané 
regionální projekty.

Opět chce firma spojit dobrý pocit z výsledků TOSHULIN 
s pomocí těm, kteří ji potřebují. I v letošním roce chce firma 
podpořit zajímavé kulturní a společenské akce.

Pro letošní rok věnuje TOSHULIN na podporu vybra-
ných projektů z oblasti kultury, sportu a humanity celkem 

Akciová společnost TOSHULIN podpoří kulturní a společenské akce 

500 000 korun a obrací se na veřejnost s výzvou: Sami nám 
poraďte, kde peníze nejvíce prospějí.

Zájemci o sponzorský příspěvek mohou svůj pro-
jekt podat k posouzení do 10. března 2008. Žádost musí 
obsahovat stručný popis akce či projektu, způsob propa-
gace, požadovanou finanční částku a kontakt na osobu 
žadatele.

Žádosti posílejte na adresu: TOSHULIN, a. s., 
Wolkerova 845, 768 24 Hulín. 

Hledáte práci?
Zkuste využít nabídky společností  
K. T. – Kalttech, s. r. o., se sídlem 
v Chro pyni nebo Tyco Electronics 
Czech se sídlem v Kuřimi.

Hledáte práci?
Sportovní areál Hulín přijme na le-
tošní letní sezónu pomocné plavčíky 
na koupaliště. Kontakt: 606 729 653 
nebo osobně v kanceláři SAH.
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Společnost K. T. – Kalttech 
je předním českým výrobcem termoelektrických 
chladniček pro užití v automobilech a při kempování 
a své výrobky prodává ve všech zemích Evropské unie. 
Protože zvyšuje výrobní kapacity, hledá spolupracov-
níky na pozice:

 OPERÁTOR/OPERÁTORKA  SEŘIZOVAČ 
Nabízí dobré finanční ohodnocení, výkonnostní bonus, 
příspěvek na stravování a mimopracovní aktivity. 

Kontaktujte personální oddělení firmy na adrese 
Komenského 842 v Chropyni nebo telefonicky 
573 329 862.

Rozvíjí se a hledá nové zaměstnance také firma 
Tyco Electronics Czech se sídlem v Kuřimi.
 OPERÁTOR/OPERÁTORKA  SEŘIZOVAČ 
 NÁSTROJÁŘ 

Nabízí dobré finanční ohodnocení, čtvrtletní bonus až 
6000 Kč, 13. plat, příspěvek na závodní stravování, na do-
pravu dle vzdálenosti bydliště, perspektivní a stabilní za-
městnání v prosperující firmě, práci v čistém a příjemném 
prostředí, týden dovolené navíc a autobusové nádraží 
s velmi dobrým spojením přímo před závodem.
Kontakt na personálním oddělení firmy: 
tel.: 541 162 251 nebo 541 162 111

e-mail: Lzovcakova@tycoelektronics.com
www.tycoelectronics.cz 

Hledáte práci?
Kombyt Servis, s.r.o. přijme do hlavního pracovního poměru 
muže na profesi řidič, opravář. Nástup možný ihned.

Podmínky: 
 řidičský průkaz skupiny B, C
 vyučen v oboru opravář mechanizace 

 (není podmínkou)
bydliště Hulín nebo blízké okolí

Písemné nabídky zasílejte na adresu:
Kombyt Servis, s.r.o.
Kostelní 344
768 24 Hulín
tel. 573 350224
e-mail: KOMBYT@KOMBYT.cz
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